
 

 

MOTIE Actie voor toegankelijkheid vastgoed 

De gemeenteraad van Haarlem, in vergadering bijeen op 11 en 14 juli 2022, 
 
In beraadslaging over de Kadernota, 
 
Gelezen: 

• “Mee kunnen doen aan de samenleving vraagt ook om een toegankelijke stad voor mensen met 
een beperking. Met name in de smalle straten van de binnenstad is dit een uitdaging.”(Blz. 12 
coalitieakkoord) 

 
Overwegende dat: 

• In het coalitieakkoord alleen wordt gesproken over de toegankelijkheid van de openbare ruimte, 
maar niet over de toegankelijkheid van het vastgoed; 

• Als uitvloeisel van het Jaar van de toegankelijkheid (2018) een rapportage is gemaakt over de 
toegankelijkheid van het gemeentelijke vastgoed; 

• Door dit rapport duidelijk is geworden dat er nog forse stappen moeten worden gezet om het 
gemeentelijke vastgoed volledig toegankelijk te maken; 

 
Verzoekt het college: 
Een actieplan te maken voor het toegankelijk maken van het gemeentelijke vastgoed en de raad 
middels een monitor jaarlijks te informeren over de voortgang hiervan; 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
Frank Visser, ChristenUnie  


